

the sky-lark all the time it is in the air never pauses, and never seems to tire. Most birds sing upon a bough, but the sky-lark sings in the air. It never perches on a tree. Its claws are straight, so that it could not clasp the spray; they are made for running swifty through the thick grass or clover where it lives and makes its nest. (*To be continued*).

Recitation

THE MOON

O Moon, said the children, O moon, that shineth fair,
Why do you stay so far away, so high above us there?
O moon, you must be very cold from shining on the sea.
If you would come and play with us, how happy we should be!
O children, said the moon, I shine above your head,

That I may light the ships at night, when the sun has gone to bed;
That I may show the beggar-boy his way across the moor,
And bring the busy farmer home to his own cottage-door.

O moon, said the children, may we shine in your place?
They say that I have sunny hair, and I a sparkling face.
To light the ships and beggar-boys we greatly do desire,
And you might come and warm yourself before the nursery fire!

O children, said the moon, we have each allotted parts;
'Tis your to shine by love divine on happy human hearts;
'Tis mine to make the pathway bright of wanderers that roam;
'Tis yours to scatter endless light on those that stay at home!

ANONYMOUS.

LE CABINET DE L'INSTITUTEUR

A nos Correspondants

Nous déclarons de nouveaux que nous ne répondons qu'aux seules lettres signées d'un nom responsable.

Le centenaire de Frédéric Ozanam

Il y aura un siècle le 23 avril prochain, que naissait à Milan le futur fondateur de la Société de Saint-Vincent-de-Paul. Ozanam fut un modèle de catholique, un professeur illustre, un littérateur de génie. Le centenaire de la naissance d'Ozanam sera célébré avec éclat à Paris, berceau des Conférences de Saint-Vincent-de-Paul. Mais il sera aussi célébré partout où se trouvent groupés quelques confrères de cette belle société. A Québec, où se trouve le Conseil Supérieur de la Société, au Canada, ce centenaire sera célébré avec éclat. Nous ferons connaître le programme de ces fêtes dans la livraison d'avril.

Le Pape fonde une Ecole normale

Tous les journaux ont publié une dépêche spéciale de Rome annonçant que Sa Sainteté Pie X avait donné soixante mille piastres pour la construction d'une école normale, non loin du Vatican. Cette école est destinée aux jeunes gens qui veulent embrasser la carrière de l'enseignement. Tous les orphelins du tremblement de terre de Messine, qui sont élevés par le Pape, ont été admis dans cette école. Ils seront formés pour devenir des professeurs et enrayeront, espère-t-on, le mal causé par les instituteurs antiléricains.